
回复: PO-E003057675-第三次结算单.1

发件人: Xu,\x26nbsp;Joy\x26nbsp;/CN<Joy.Xu@sanofi.com>
时 间: 2022年12月5日(星期一) 上午9:24
收件人: 李景山<damon.li@ubs-cn.com>
抄 送: pinky.jiang<pinky.jiang@ubs-cn.com>

Okay确认

发件人: 李景山 <damon.li@ubs-cn.com>
发送时间: 2022年12月4日 9:51
收件人: Xu, Joy /CN <Joy.Xu@sanofi.com>
抄送: pinky.jiang <pinky.jiang@ubs-cn.com>
主题: PO-E003057675-第三次结算单.1

Dear Joy,

该项目已经完成, 烦请确认结算, 我们将立刻开票, 谢谢!

PO号: E003057675

结算金额: ¥10752.64

开票内容: 设计制作费

开票信息

开票抬头: 赛诺菲(中国)投资有限公司上海分公司

税号: 91310000X07225595E

银行: 建设银行上海市分行营业部 31001550400055693562

地址: 上海市静安区延安中路1228号18层 电话: 021 22266666

发票寄送地址:

四川省成都市高新区天府大道中段1366号天府软件园E5-1,9层

备注: 赛诺菲项目 610071

收件人: 汪静 028-65555000-76028

李景山 Damon Li | Account Manager

U-LINK BUSINESS SOLUTIONS Add: 26F, Merchants Plaza South Building, No.333 North Chengdu Road, Jing'an District, Shanghai, 200041

Tel: +8621 22212209 Fax: +8621 22212266

MP: +86 15216681357

E-mail: Damon.li@ubs-cn.com

The information in this email and any of its attachment is confidential and may be legally privileged. It is intended solely for the named addressee. Access to this email and any of its attachment by anyone other than the addressee is unauthorized.

本电子邮件及其附件所载之信息为保密信息，并且享有法律特权，仅供指定的收件人使用，其他任何人无权获取或使用本电子邮件及其附件。

If you are not the intended recipient, please notify the sender and permanently delete the email and its attachments and destroy all copies of them. Any other action taken or omitted to be taken in reliance on it, is unlawful.

如果您不是本电子邮件的指定收件人，请立即回复并通知发件人，并永久删除该电子邮件及其所有附件和销毁所有复印件。任何其他基于本电子邮件或其包含的附件或信息而采取或停止采取的行为都是非法的。

Any statements contained in this email should not be relied upon unless they are confirmed in writing by sanofi. 对于本电子邮件中包含的陈述，除非已经赛诺菲书面确认，不应被作为任何行为的依据。

Sanofi cannot guarantee that email communications are secure or error free, as information could be intercepted, corrupted, amended, lost, destroyed, arrive late or incomplete, or contain virus.

由于电子邮件中所包含的信息可能被截取、破坏、修改、遗失、毁坏、延迟送达、不完全或携带病毒，赛诺菲不保证本电子邮件是安全的和没有错误的。